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متاسفانه تذکرات اعضای شورای شهر در جلسات علنی، هیچ فایدهای
ندارد و پاسخی داده نمیشود.

به گزارش اعتدال پرس (اعتدال آذربایجان)، در روزی که هیات رییسه
آخرین سال شورای پنجم مشخص شد، چند تن از اعضای شورای شهر تبریز
طی تذکراتی، از عدم پرداخت به موقع حقوق کارگران و بیفایده بودن

تذکرات اعضای شورا گلایه نمودند.

محمدباقر بهشتی طی تذکری با بیان اینکه رئیس برنامه و بودجه
شهرداری با وجود اهمیت زیاد انتخاب نشده است، گفت: بودجه اسمی را

تا به امروز به شهرداری ندادهاند.

دیگر عضو شورای اسلامی شهر تبریز نیز با تاکید بر اینکه حقوق
کارگران باید به موقع پرداخت شوند، گفت: وقتی به نامه عضو شورا

پاسخ نمیدهید تکلیف مردم عادی مشخص است!

محمد فرج قلیزاده افزود: متاسفانه تذکرات ما در شورا هیچ فایدهای
ندارد و پاسخی داده نمیشود.
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وی ادامه داد: موضوعی به نام دریافت خودیاری که مفسده دارد را
مطرح کردم اما از طرف شهرداری هیچ پاسخی دریافت نکرده ام.

فریدون بابایی اقدم نیز با بیان اینکه طراحیهایی که در پروژهها
اتفاق افتاده، ایراداتی دارند، اظهار داشت: در مسقفسازی وادی

رحمت، فقط ستون دیده میشود

وی از عدم حضور ناظری از طرف شهرداری در پروژههای شهری خبر داد و
گفت: ظاهراً در انتخاب مشاورها، برادرزادهها و دامادها و غیره

انتخاب میشوند.

همچنین محرم محمدزاده با اشاره به اینکه باید به جوانان اعتماد
کنیم، گفت: تا زمانی که پشت میزهای میلیاردری نشستیم حرفهای ما

تاثیرگذار نمیشود.

وی افزود: پشت این میزها نشستهایم و هی میگوییم پول کارگران را
بدهید اما تاثیر نمیگذارد.

این عضو شورای اسلامی کلانشهر تبریز همچنین خواستار احداث پارک
بانوان در مناطق حاشیهنشین شد.

گزارش اعتدال پرس حاکی است، در حالیکه به آخرین سال فعالیت شورای
پنجم در کلانشهر تبریز رسیده ایم، به اذعان اغلب ناظران و
افکارعمومی، عملکرد این دوره از شورای شهر خصوصا در احقاق حقوق
شهروندان و اجرای طرح های ماندگار و بنیادین و ارتقاء کارآمدی و
تحول در سیستم فرسوده و فربه شهرداری را از ضعیفترین ادوار شورای
شهر قلمداد کرده و حضور انبوه ژنرال های بازنشسته در این شورا را

تاکنون بی ثمر دانسته اند.


